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INFORMATIEBRIEF      Venlo, 19 maart 2014    

   
 

Gesprek SP met Woonwenz over sloop woningen De Ruit 
 
Onlangs kwam Woonwenz met het plan om hier in de ‘De Ruit’ 24 woningen aan de Dr. 
Derckxstraat en Van Vogelsanckstraat te slopen en/of te vervangen door 11 nieuwe woningen. 
Hoe en wat verder is onduidelijk. Er zijn zelfs al panden dichtgetimmerd. U was overdonderd, er 
ontstond onrust. Een bewonerswerkgroep werd opgericht. 
Dit was voor de SP aanleiding om op 26 februari bij u - de bewoners - te peilen wat er werkelijk 
aan de hand is en hoe u over de plannen en ontstane situatie denkt.  
 
Uw reacties hebben genoteerd en samen met onze vragen opgestuurd naar woningcorporatie 
Woonwenz. Daarop werden we uitgenodigd voor een gesprek om de situatie in De Ruit te 
bespreken en een en ander uit te leggen. Dat gesprek vond gisteren - 18 maart - plaats.  
Omdat we vorige maand om uw mening vroegen vinden we het wel zo netjes om u ook op de 
hoogte te brengen van het gesprek dat de SP met Woonwenz had. Daarom dit bericht van de 
SP om u te informeren over de stand van zaken in uw omgeving. 

 

 
Tijdens het gesprek met de SP vertelde Woonwenz dat voor de plannen heeft gekozen omdat 
het woonleefklimaat achteruit gaat en er een gemis is aan levensloopbestendige woningen. Die 
zijn nu niet mogelijk in de bestaande panden, daarom volgt er sloop en vervanging van de 
huidige woningen aan het blok Dr. Derckxstraat en Van Vogelsanckstraat. 
Woonwenz: “We willen vooruit lopen vóórdat er problemen gaan ontstaan. We hebben er met 
z’n allen belang bij dat de wijk leefbaar blijft. We hebben nu de tekeningen hoe het zou moeten 
worden maar gaan hierover eerst nog in overleg met de bewoners, eerst algemeen en daarna 
individueel waarbij mensen hun specifieke wensen kunnen aangeven. De renovatie en nieuw-
bouw kosten ons meer dan het oplevert maar doel is om de wijk bestendig en beter te maken.”  
 
In de hele wijk zijn 144 woningen waarvan er 24 aangepakt worden, dus 120 niet, die voldoen 
nog, zo stelt Woonwenz. Er staan 5 van de 24 woningen nu leeg, 5 huurders hebben 
aangegeven te willen verhuizen. Woonwenz geeft toe dat de dichtgetimmerde panden geen 
goed beeld zijn maar men moest dit doen om bijvoorbeeld diefstal te voorkomen. 
Van een aantal van de leegstaande woningen worden modelwoningen gemaakt, zodat mensen 
kunnen zien hoe de nieuwe woningen eruit komen te zien, en zodat men een goede keuze kan 
maken welke aanpassingen huurders wensen aan hun woning. 
 
Woonwenz gaat in feite groot onderhoud plegen, zo zegt men. Eind van het jaar moet het werk 
klaar zijn. De woningen krijgen dubbel glas, gevel wordt gereinigd, er komt een extra 
slaapkamer bij, en in sommige woningen (waar dat mogelijk is) komt een dakkapel op zolder. In 
een andere optie kunnen huurders kosteloos kiezen voor stucwerk, nieuwe plinten enz. Tegen 
een fifty-fifty verdeling van de kosten kan een nieuwe keuken, badkamer, toilet worden 

gemaakt. Alles in samenspraak, de huurder bepaalt.  
 
Woonwenz stelt dat er technische redenen zijn om een straat te renoveren, sommige woningen 
aan te passen en andere niet als dat niet mogelijk is. “Het vergt inderdaad veel uitleg waarom 
we juist die woningen uitgezocht hebben om te slopen of renoveren. We gaan nog een stuk 
uitleg doen richting bewoners. We zitten in het begin van het proces, zijn in gesprek. We 
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snappen dat mensen bang zijn dat we zondermeer plannen doorduwen maar dat is niet onze 
bedoeling. We hebben 70% draagvlak nodig voor de plannen, we hebben liever 100% maar dat 
gaat niet in het begin van een plan maar werken daar wel naar toe.”, stelt Woonwenz. 
 

Woonwenz zei ons dat men op een bewonersbijeenkomst de plannen bekend maakte, en die 
op hoofdlijnen heeft uitgelegd. Woonwenz zegt te begrijpen dat het nieuws over de sloop en 
renovatie bij huurders rauw op dak viel. Woonwenz vindt het jammer dat bewoners naar de pers 
zijn gestapt omdat men bang is dat Woonwenz hun punten niet serieus zou nemen. Men vindt 
dat voorbarig maar begrijpt de actie wel. “Als huurders vinden dat we het niet zorgvuldig doen 
heeft men recht van spreken en dient men ons erop aan te spreken”, zei Woonwenz ons.  
 
Woonwenz vertelde ons dat men bij bouwplannen normaal eerst de ‘stenen’ aanpakt en dan 
pas de leefbaarheid, maar nu in de Ruit is dat andersom: eerst de leefbaarheid en dan pas de 
stenen. Men wil er een duurzame buurt van maken, dat is een hoger doel dan het doel van de 
individuele huurder. Dat had beter besproken moeten worden, nu sloeg de paniek toe, er 
ontstond angst, mensen weten niet wat ze te wachten staat. “Dat is normaal als je ineens zulk 
nieuws hoort, dit wordt besproken, we gaan de huurders beter informeren”, zegt Woonwenz. 
 
Woonwenz gaat enerzijds met de bewonersgroep in overleg en individueel worden er met 
huurders huiskamergesprekken gevoerd. Daar hebben er al veel van plaatsgevonden en uit die 
gesprekken zou blijken dat huurders weliswaar veel vragen hebben maar ook dat de onrust zou 
meevallen.  
Daarop heeft de SP gezegd dat we klachten kregen over de manier waarop die gesprekken 
verliepen: Mensen waren overdonderd tijdens de huiskamergesprekken, het ging er grof aan 
toe. Het kan niet de bedoeling zijn dat mensen onder druk worden gezet.  
 
Woonwenz gaf toe dat de huiskamergesprekken helemaal niet goed zijn gegaan. Alle 
gesprekken worden opnieuw gedaan want de huurder moet vrij zijn om te zeggen wat die kwijt 
wil. Woonwenz zegt ervarener mensen te sturen die zulke gesprekken vaker hebben gedaan.  
Gelukkig beseft Woonwenz dat ze in die gesprekken ook veel informatie krijgt, en rekening dient 
te houden met de wensen van de huurders. 
 
“De Ruit moet een duurzame wijk worden, zowel qua energie als sociaal waarbij het woon-
comfort hoger en de energierekening lager wordt.”, zegt Woonwenz, die wil dat iedereen er 
beter van wordt, voor dezelfde prijs. Bij de nieuwbouw kunnen de huidige huurders terugkomen. 
Men streeft ernaar dat de gemiddelde huurprijs gelijk blijft na de aanpassingen, de huur blijft 
onder de huursubsidiegrens. De SP hoopt dat dit ook daadwerkelijk zo zal zijn. 
 
Tijdens onze ronde door de wijk, en in de gesprekken die we met buurtbewoners hadden, viel 
ons op dat de dichtgemaakte panden zorgen voor onnodige verloedering. Poorten zijn open, er 
ligt gebroken glas op de grond, deuren die met triplex zijn dichtgemaakt zijn eenvoudig te 
forceren wat vandalisme in de hand werkt. Woonwenz zegde toe dit te gaan verbeteren. 
 
Tot zover dit verslag. In het overleg dat Woonwenz later die middag had met de bewoners-
werkgroep zou men dezelfde informatie overbrengen, om de mensen gerust te stellen maar ook 
om de plannen beter toe te lichten en te horen wat er verbeterd kan worden. 
 
 

Natasja Peeters ging in februari op onderzoek in De Ruit, sprak met de bewoners en was bij 
het gesprek met Woonwenz. Dit verslag is een weergave van dat gesprek.  
Natasja Peeters woont zelf op de Leutherweg, en staat op plek 5 van de kandidatenlijst van de 
SP-Venlo voor de gemeenteraadsverkiezingen. Maar dat terzijde want dat staat hier los van.  
 

 

Natasja: “Als SP houden we de vinger aan de pols. We hebben u eind februari gevraagd wat er 
goed gaat en wat er beter kan, we hebben dit aan Woonwenz voorgelegd, en horen graag van 
u wat er concreet mee gebeurt. Wij houden u graag op de hoogte en vinden het prettig wanneer 
u aan ons misstanden blijft melden, zodat wij er gericht mee aan de slag kunnen.” 


